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Inleiding 
Tijdens de Politieke Avond op 13 april behandelden wij in het Gesprek het Raadsvoorstel Programma van eisen, 
voorlopig ontwerp Naardertrekvaart en beschikbaar stellen krediet. Tijdens het gesprek bleef nog een aantal vragen 
onbeantwoord. Alvorens een mening te kunnen vormen stellen wij die vragen hieronder. 
 
Vraag 1 
Met betrekking tot handhaving: omdat veel bootjesbezitters gewend zijn geraakt om hun bootje te leggen waar ze 
willen, is het de vraag of en hoe er gehandhaafd gaat worden: 
1.a Hoe gaat er gehandhaafd worden bij de aan te leggen 40 plekken? 
1.b Hoe gaat er gehandhaafd worden t.a.v. andere plekken langs de vaart: worden alle zelfgebouwde steigers en 
palen en in het water liggen wrakken verwijderd, ook in de toekomst? 
1.c Is het niet zonneklaar dat er een ligplaatsenverordening nodig is om te kunnen handhaven? 
1.d Wat zouden de jaarlijkse kosten van handhaving zijn? 
 
Antwoord 
a. We gaan vooralsnog uit van de bestaande situatie. Er wordt nu ook niet gehandhaafd, alleen wordt er één keer 

per jaar, aan het begin van het seizoen, een opruimactie door Waternet en de gemeente georganiseerd.  
b. Zie vraag a. 
c. De gemeente onderzoekt momenteel wel of een ligplaatsenverordening gewenst is. En als er een 

ligplaatsverordening gewenst is, hoe die er dan uit zou moeten zien.  
d. Dit wordt meegenomen in het onderzoek naar de wenselijkheid van de ligplaatsenverordening.   
 
Vraag 2 
Met betrekking tot de kosten van het onderhoud 
2.a Is er een inschatting te geven van de onderhoudskosten? 
2.b Hoe lang gaan de ligplaatsen mee en moet er in begrotingssystematiek rekening gehouden worden met 
vervanging op termijn? 
 
Antwoord 
a. Voor het project is vanuit de compensatiegelden alleen een uitvoeringsgeld beschikbaar gesteld. In het vervolg 

van het traject worden de onderhoudskosten in beeld gebracht. 
b. De onderhoudskosten en de vervanging op termijn worden meegenomen in de beheerplannen van BORG.  
 
Vraag 3 
Plaats van in en uitstapplaats voor kano's en sups 
Hoe kijkt u aan tegen het alternatief dat het Buurtplatform Keverdijk heeft voorgesteld bij monde van de heer 
Boersma voor een plaats voor het opstappen en afstappen bij gebruik van kano's en sups? Is er een compromis 
mogelijk? 
 
Antwoord 
Wij staan positief tegenover het initiatief van de heer Boersma en gaan ervan uit dat we in het uitwerken van een 
voorlopig ontwerp naar een definitief ontwerp een goede locatie vinden voor de in- en uitstapplaats voor kano’s en 
sups. Waarbij ook gekeken wordt naar de veiligheid van alle watersporters.  
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